
   

 

Pályázat matematika szakterületi 

koordinátori tisztségre 

 
Bemutatkozás 

Lekics László vagyok, második éve tanulok az ELTE TTK matematika szakán. Keszthelyen 

születtem 1996.12.17-én. Hévízen lakom, gimnáziumi tanulmányaimat a Vajda János 

Gimnáziumban végeztem. Tanulmányaimat a BSc képzésen 2020-ban tervezem befejezni. Az 

előző ciklus végén, 2 hónapon át töltöttem be ezt a tisztséget. 

 

Motiváció 

Szeretném folytatni eddigi tevékenységeimet szakterületi koordinátorként. Sajnos a 

szakterületen nem létezik igazi közösség, csak kisebb klikkek, baráti körök, akik jóban vannak 

egymással, de közös szakos eseményekre szinte lehetetlen elcsábítani a hallgatókat. Szeretném 

ha a 2018/2019-es tanév gólyái már megkapnák azt az identitást és közösségi élményt amit mi 

(16/17 és 17/18-as gólyák) nem kaptunk meg, és létrejönne egy olyan szakterület, ahova 

érdemes tartozni. 

 

Tervek 

Eddig igyekeztem elérni, hogy a szakterület szociálisan aktívabb hallgatói jobban nyissanak a 

TTK többi szakterülete felé. Szerintem ez elég jól sikerült. A következőkben a szakos identitás 

és összetartás kialakításával szeretnék foglalkozni. A megvalósítás mikéntjéről lentebb írok. A 

szakterületet érintő, vagy az által szervezett eseményekkel az alábbiak a terveim: 

 

- Mentorrendszer: 

Szeptembertől a kiválasztott 6 mentorunk segítségével szeretném bevonni a gólyákat a 

közéletbe, belőlük megalkotni a „jövő matek szakterületét”. A regisztrációs héten és utána 

érdekes programokat szervezni nekik, amikre szívesen eljönnek. Erre a szimuláción nagyon sok 

ötletet sikerült összegyűjtenem, úgyhogy ezekből nem lesz hiány. Például: filmklub, campus 

discovery, bográcsozás/sütögetés, városismereti kocsmatúra stb…  

 

 



   
- Maszat: 

A Maszat továbbra is végzi majd feladatát, a matekos korrepetítorok szívesen segítenek a 

következő félévben is mindenkinek a tanulmányaikban. Szeretném szeptemberre frissíteni a 

maszatoló hallgatók listáját, mert mostanra eléggé megfogyatkozott a lelkes segítőkész 

hallgatók száma ezen a vonalon.  Ahogy azt már az előző pályázatomban is felvetettem, 

távolabbi célom a Maszattal ha szükségét látják rá, és örülnek a segítségnek, akkor más szakok 

hallgatóinak is segíteni a matekos témájú tárgyaikban, ez természetesen komolyabb 

átgondolást, és sok kooperációt igényel. Erről a jövőben igyekszem majd tárgyalni a többi 

szakterület koordinátorával. 

 

- Szakterületi csoport: 

Jövőre szeretnék minden hónapban tartani egy szakterületi csoport ülést, ahova már a 

kezdetektől meghívjuk a gólyákat, ezzel is elősegítve hogy belelássanak a szakterület és a kar 

életébe. Nem utolsó szempont, hogy erre azért is szükség van, mert a szakterületi csoport mára 

nagyon kis létszámmal ül össze. Igyekszem megszervezni majd pár SzaCs Napot, ahol egész 

napos elfoglaltságot biztosítunk majd a hallgatóknak, közösségépítő jelleggel. 

 

- Érdekképviselet: 

Erre a ciklusra 5 matekos képviselő került megválasztásra a Küldöttgyűlésbe. Reményeim 

szerint ez az 5 képviselő meg is marad az egész ciklusra, és jól ellátják majd a feladatukat. 

Igyekszünk a jövőre betervezett TTK-s identitás kialakítása mellett a szakterület érdekeit szem 

előtt tartani, és tenni is értük. 

Az IT-ben igyekszem elérni egy újabb tantervmódisítást, ha nem is a következő, de az azt 

követő évfolyam számára, hiszen még bőven van probléma a különböző szakirányos 

tantervekkel.  

 

- Kommunikáció: 

Szeretném fejleszteni a hallgatókkal való kommunikációt, aminek az egyik eszköze a SzaCs, a 

másik pedig a levlisták. Itt értesíteni a hallgatókat az őket érintő tanulmányi, illetve szociális 

ügyekről. Szeretnék terveztetni egy teljesen új MatSzaCs logót, hozzá tartozó Facebook 

borítóképet és miegymást. A ’15-ös évfolyam vásárolhatott utoljára matekos pólót, és sokak 

panaszkodtak már emiatt, úgyhogy szeretném ha újra lehetne venni matekos pólót, akár az 

eredeti mintával, akár egy új mintát tervezve (de az alapkoncepciót megtartva). Erre 

amennyiben lehetséges még ebben a tanévben szeretnék sort keríteni. 

 

- Szakos programok: 

Az intézettel elkezdtem már tárgyalni a MateCamp újraélesztéséről, és a GyógyMatek ICE 

2019 megszervezése is elkezdődik lassan. Erre a tanévre még egy barátságbulit terveztünk, ez 

nem más mint a MatFiz bogrács ami sajnos tavaly nem került megrendezésre, de idén valódi 



   
bogácsozást igyekszünk szervezni. Ez előre láthatólag május 18-án, a szorgalmi időszak utolsó 

napján lesz. Jövőre havonta/kéthavonta szeretnék különböző érdekes programokat a többi 

szakterülettel (egy nagyon érdekes ötlet hangzott el a legutóbbi SzaCs ülésen, miszerint 

elmehetnénk barlangászni, ennek megvalósítására még nincs konkrét ötletem, de ha lesz olyan 

szakterületi koordinátor aki szívesen barlangászna a matekosokkal, mindenképp keressen meg 

ezügyben). Komoly problémának érzem a szakon, hogy jóval kevesebb olyan esemény van, 

ahol nem kerül elő alkohol, mint olyan, ahol a berúgás a cél. Utóbbi eseményeket is meg kell 

tartani, de szerintem a konszolidált események hiánya miatt sok érdeklődő hallgatót veszítünk 

el. Azon szeretnék dolgozni, hogy a szakterület bővelkedjen „nem ivós” eseményekben is (a 

teadélután és a filmklub mellett még legalább 2db havi/heti rendezvény). Például matekos 

túrára, városnézésre, különböző versenyekre, vagy akár matematika specifikusabb programokra 

gondoltam.  

 

Záró gondolatok: 

Bízom benne, hogy megválasztásom esetén ugyan olyan zökkenőmentesen megy majd a közös 

munka a többi tisztségviselővel ahogy eddig. Ha bármi kérdésed van a pályázatommal, vagy 

bármi egyébbel kapcsolatban, írj/hívj bátran. 

Elérhetőségeim: 

 
Telefon: +3630/204-2018 

Email: llekics@gmail.com 

 

 

 

Lekics László         Hévíz, 2018.05.05. 
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